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19. Wybór Przewodniczącego RDPW na kadencję 2022 

20. Podjęcie uchwały ws. określenia liczby członków Zarządu RDPW w kadencji 2022 

21. Wybór członków Zarządu RDPW kadencji 2022 

22. Podjęcie uchwały ws. określenia liczby członków Komisji Regulaminowej RDPW w kadencji 

2022 

23. Wybór członków Komisji Regulaminowej na kadencję 2022 

24. Opiniowanie Programu Kształcenia Szkoły Doktorskiej PW 

24. Wybór pełnomocnika doktorantów w jednostkach, których nie ukonstytuował się Samorząd 

Doktorantów (Wydział: Fizyki, Inżynierii Chemicznej i Procesowej oraz Szkoła Doktorska nr 

2) 

25. Sprawy wniesione i interpelacje oraz wolne wnioski 

26. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

I zwyczajne Posiedzenie Rady Doktorantów Politechniki Warszawskiej kadencji 2022 jest kontynuacją 

XI Zwyczajnego Posiedzenia Rady Doktorantów Politechniki Warszawskiej kadencji 2021.   

 

Uprawione osoby do głosowania: 

1. Anna Jachimowicz 

2. Krzysztof Obst 

3. Zygmunt Dziurzyński  

4. Anna Podkowa 

5. Pola Łomża 

6. Karol Bucholc 

7. Anna Czajka 

8. Beata Skowrońska 

9. Grzegorz Bajor 

10. Artur Mościcki  

11. Maciej Zams 

12. Dominik Rodak 

13. Paweł Huras 

14. Krystian Jędrzejczak  

15. Joanna Konopka 

16. Anna Szymczyk 

17. Marta Pajerczak 

18. Milena Ojrzyńska 

19. Justyna Stypułkowka  

20. Jarosław Miller 

21. Martyna Doroszewska 

22. Krzysztof Kalinowski 

23. Jacek Kostrzewa 

24. Wojciech Piątkiewicz 

25. Anna Szalwa 

 

 

Adrian Kopytowski sprawdza listę i potwierdza kworum 

 



 

Ad 19. 

Na Przewodniczącego RDPW zgłosił się Krystian Jędrzejczak 

 

Maciej Zams zgłosił kandydaturę Mileny Ojrzyńskiej, która odmówiła pełnienia tej funkcji. 

 

Karol Bucholc zgłosił Jacka Kostrzewę, ale on również w tej kadencji odmówił pełnienia tej funkcji. 

 

Następnie Andrzej Manujło oddał głos Krystianowi Jędrzejczakowi.\\ 

Krystian Jędrzejczak pokrótce  przedstawił swoją osobę oraz zaprezentował plan swojej kadencji:  

1. Transfer doktorantów do nowej Szkoły Doktorskiej na najlepszych warunkach 

2. Nowy regulamin Szkół Doktorskich PW 

3. Granty dla doktorantów z IDUB 

4. Newsletter dla doktorantów 

5. Aktywizacja doktorantów Szkół Doktorskich do struktur samorządowych 

6. Współpraca międzynarodowa doktorantów z PW 

7. Projekt wspierania konferencji na PW, baza konferencji, w przyszłości projekt doktoranckiej 

Konferencji PW z ramienia RDPW 

8. Inicjatywa platformy do międzydyscyplinarnej współpracy pomiędzy doktorantami 

9. Przedłużenia dla doktorantów starego trybu 

10. Obrony dla doktorantów z otwartym przewodem, którym skończył się okres kształcenia 

11. Stypendia dla doktorantów 

12. Szkolenia dla doktorantów 

 

Krystian Jędrzejczak zarekomendował również członków zarządu:  

1. Przewodniczący – Krystian Jędrzejczak  

2. Sekretarz – Artur Mościcki  

3. Finanse – Anna Jachimowicz 

4. Kultura – Marta Pajerczak  

5. Promocja – Joanna Konopka 

 

 

Następnie była część związana z pytaniami.  

 

Pytanie 1: Piotr Cendrowski zadał pytanie dotyczące negocjacji w sprawie zakończenia studiów po 

terminie dla doktorantów starego trybu. 

 

Krystian Jędrzejczak: Chciałbym poruszyć temat osób, które skończą okres kształcenia i złożyły prace 

Doktorską, ale się jeszcze nie obroniły. Chciałbym aby te osoby miały możliwość obrony, mimo 

skończenia okresu kształcenia bez dodatkowych opłat. Bo skoro już ten okres był to już w zasadzie było 

opłacone.  

 

Urszula Michalczuk doprecyzowała, że Ministerstwo przedłużało już czas obron z powodu COVID. 

Krystian Jędrzejczak chciałby wynegocjować zwolnienie z opłat po przekroczeniu wyznaczonego 

terminu z przyczyn niezależnych od doktoranta. 

 

Andrzej Manujło: Opłaty za wznowienia nie ma tylko jeśli doktoranci Broniliby się z wolnej stopy. To 

jest problematyczne, opłata wynosi 15 tys. Ten temat jest znany na KRD, jest znany u nas na uczelni. 

95% uczelni w kraju ma ten sam problem. Około 5% uczelni ma jakieś zapisy, że opłata jest bezpłatna 

do 2 lat po ukończeniu doktoratu.  

 

Mateusz Bartosiewicz zapytał o wizję integracji. Krystian Jędrzejczak uważa, że trzeba zacząć od 

najniższego poziomu i integrować środowisko.  

 



Krystaian Jędrzejczak zapytany o łączenie doktoratu i samorządu odpowiedział, że w trakcie jego badań 

ma spore przerwy wynikające z czasu maszynowego obliczeń dodatkowo nie pracuje poza doktoratem.  

 

Paulina Kruk- Fura zadała pytania o granty i współprace z IDUBem. Krystian Jędrzejczak chce 

kontynuować współprace z IDUB. Dodatkowo chciałby stworzenia dodatkowej puli pieniędzy dla 

doktorantów by nauczyli się również zdobywać pieniądze samodzielnie w grantach.  

 

 

Na pytanie Andrzeja Manujło o możliwe analizy związane z motywowaniem doktorantów do działania 

dla samorządu Krystian Jędrzejczak obiecał, że należy na to poświęcić odpowiedni czas.   

 

Andrzej Manujło prosi o przeprowadzenie głosowania Komisję Skrutacyjną 

 

 

Anna Czajka zaprosiła do głosowania nr 1 na temat  wyboru Przewodniczącego RDPW na kadencję 

2022. Kandydatem na to stanowisko jest Krystian Jędrzejczak.  

 

Anna Czajka ogłasza wyniki głosowania nr 1 w sprawie wyboru Krystiana Jędrzejczaka na kandydata 

na Przewodniczącego RDPW.   

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 24 Oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 18 

Głosów „PRZECIW”-  2 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 4. 

 

 

W związku z tym Krystian Jędrzejczak został  Przewodniczącym RDPW na kadencję 2022  

Krystian Jędrzejczak dziękuję za oddany mu mandat.  

 

Adrian Kopytowski składa gratulacje nowemu Przewodniczącemu. Ze swojej strony gwarantuje 

wsparcie i pomoc.  

 

Ad 20. 

Krystian Jędrzejczak zarekomendował 5-osobowy skład. Prosi Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie 

głosowania.  

 

Anna Czajka ogłasza głosowanie nr 2 w sprawie rekomendowanej liczby członków w liczbie 5 

Członków do Zarządu RDPW.  

 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki głosowania nr 2 w sprawie określenia liczby Członków Zarządu RDPW 

na kadencję 2022 wynoszącą 5 mandatów.  

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 23 Oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 23 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 0. 

 

 

Tym samym przyjęliśmy liczbę Zarządu na kadencje 2022. 

 

Ad 21. 

Krystian Jedrzejczak rekomenduje członków Zarządu i prosi ich o potwierdzenie zgody na bycie 

Członkiem Zarządu.   

1. Przewodniczący – Krystian Jędrzejczak  



2. Sekretarz – Artur Mościcki  

3. Finanse – Anna Jachimowicz 

4. Kultura – Marta Pajerczak  

5. Promocja – Joanna Konopka 

 

Wszyscy z rekomendowanych Członków wyrazili zgodę. 

Kolejno zaprezentowali się kolejni kandydaci na członków rady oraz swoje propozycje działania. Z sali 

nie padły pytania do kandydatów. 

Krystian Jędrzejczak prosi o Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowań.  

 

Artur Mościcki opuszcza Komisję Skrutacyjną.  

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 3 w sprawie przyjęcia Artura Mościckiego na Członka Zarządu 

RDPW na stanowisko Sekretarza na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 3 w sprawie przyjęcia Artura Mościckiego na stanowisko 

Sekretarza RDPW. 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 22 Oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 21 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

Tym samym Artur Mościcki został nowym Sekretarzem RDPW na kadencję 2022.  

Artur Mościcki podziękował za poparcie.  

 

Artur Mościcki powraca do Komisji Skrutacyjnej, a opuszcza ją Anna Jachimowicz. 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 4 w sprawie przyjęcia Anny Jachimowicz na Członka Zarządu 

RDPW ds. finansów na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 4 w sprawie przyjęcia Anny Jachimowicz na Członka 

Zarządu RDPW ds. finansów na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby, a 19 oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 19 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 0. 

 

Tym samym Anna Jachimowicz została Członkiem Zarządu RDPW ds. finansów na kadencję 2022.  

 

Anna Jachimowicz dziękuje  i dołącza do Komisji Skrutacyjnej.  

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 5 w sprawie przyjęcia Marty Pajerczak na Członka Zarządu RDPW 

ds. wydarzeń kulturalno- sportowych na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 5 w sprawie przyjęcia Marty Pajerczak na Członka Zarządu 

RDPW ds. wydarzeń kulturalno- sportowych na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 22 Oddało głos. 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 22 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 0. 

 

Tym samym Marta Pajerczak została Członkiem Zarządu RDPW ds. wydarzeń kulturalno- sportowych 

na kadencję 2022.  

Marta Pajerczak dziękuję za glosy i zaufanie.  



 

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 6 w sprawie przyjęcia Joanny Konopki na Członka Zarządu RDPW 

ds. promocji na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 6 w sprawie przyjęcia Joanny Konopki na Członka Zarządu 

RDPW ds. promocji na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 19 Oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 17 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 2. 

 

 

Tym samym Joanna Konopka została Członkiem Zarządu RDPW ds. promocji na kadencję 2022.  

 

Przewodniczący RDPW dziękuje za przeprowadzenie głosowania i gratuluje nowo wybranym 

Członkom Zarządu. 

 

Ad 22.  

Krystian Jędrzejczak przechodzi do kolejnego punktu rekomendując 4 Członków Zarządu RDPW na 

kadencję 2022.  

 

Następnie prosi o przeprowadzenie głosownia przez Komisję Skrutacyjną.  

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 7 w sprawie określenia liczby Członków Komisji Regulaminowej 

RDPW na kadencję 2022 wynoszącej 4 mandaty. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki głosowania nr 7 w sprawie określenia liczby Członków Komisji 

Regulaminowej RDPW na kadencję 2022 wynoszącej 4 mandaty.   

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 20 osoby oddało głos. 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 19 

Głosów „PRZECIW”-  1 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 0. 

 

Tym samym przyjęta została liczba Członków Komisji Regulaminowej w postaci 4 mandatów. 

 

Ad 23. 

 

Andrzej Manujło rekomenduje Adriana Kopytowskiego oraz Sylwię Adach, Urszule Michalczuk i Annę 

Cichocką.  

 

Krystian prosi o aprobotę zgłoszonych osób. Wszyscy wyrazili zgodę.  

 

Pyta również czy ktoś byłby jeszcze chętny.  

 

Kandydaturę zgłasza: Vadim Szejko, który wycofuje swoją kandydaturę jak dowiaduje się, że w Komisji 

Regulaminowej mogą zasiadać osoby, które nie zasiadają w żadnym innym organie samorządowym.  

  

 

Krystian Jędrzejczak prosi przeprowadzenie glosowania Komisję Skrutacyjną.  

 

 



Anna Czajka ogłasza głosowania nr 8a w sprawie wyboru Adriana Kopytowskiego na Członka Komisji 

Regulaminowej  na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 8 w sprawie przyjęcia Adriana Kopytowskiego na Członka 

Komisji Regulaminowej na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 18 oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 17 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

Tym samym Adrian Kopytowski zostaje Członkiem Komisji Regulaminowej na kadencję 2022.  

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 8b w sprawie wyboru Anny Cichockiej na Członka Komisji 

Regulaminowej  na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 8b w sprawie wyboru Anny Cichockiej na Członka Komisji 

Regulaminowej na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 20 oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 18 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 2. 

 

Tym samym Anna Cichocka została Członkiem Komisji Regulaminowej na kadencję 2022.  

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 8c w sprawie wyboru Urszuli Michalczuk na Członka Komisji 

Regulaminowej  na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 8c w sprawie wyboru Urszuli Michalczuk na Członka 

Komisji Regulaminowej na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 17 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

 

Tym samym Urszula Michalczuk została Członkiem Komisji Regulaminowej na kadencję 2022.  

 

 

Anna Czajka ogłasza głosowania nr 8d w sprawie wyboru Sylwii Adach na Członka Komisji 

Regulaminowej  na kadencję 2022. 

 

Anna Czajka ogłasza wyniki glosowania nr 8d w sprawie wyboru Sylwii Adach na Członka Komisji 

Regulaminowej na kadencję 2022 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby. 17 oddało głos 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 16 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

Tym samym Sylwia Adach została Członkiem Komisji Regulaminowej na kadencję 2022.  

 

 



Krystian Jędrzejczak dziękuję za przeprowadzenie głosowania i jako Przewodniczący gratuluje 

wybranym Członkom.  

 

Ad 24. Program kształcenia 

 

Zostaje omówiony nowy Plan Kształcenia, który będzie opierał się na: 

⎯ Szkoleniu BHP na pierwszym semestrze 

⎯ Nowym przedmiocie: Metodologia prowadzenia zajęć dydaktycznych 

⎯ Przedmioty z Warsztatu Badacza 

⎯ Zajęcia specjalistyczne 

⎯ Zajęcia prowadzone w języku angielskim 

⎯ Seminarium doktoranckie 

⎯ Praktyka dydaktyczna 

 

Szczegóły przedstawia:  

 

 

 
Źródło: Prezentacja Krystiana Jędrzejczaka 

 

Kolejnym ważnym ogłoszeniem podnoszonym w ramach postulatów jest w regulaminie punkt:  

 

4. Przedmioty z zakresu warsztatu Badacza mają na celu kształtowanie umiejętności niezbędnych do 

prowadzenia badań naukowych i publikacji ich wyników oraz umożliwiających aktywne 

funkcjonowanie w środowisku akademickim. Ze względu na charakter zajęć, ukierunkowanych na 

kształtowanie praktycznych umiejętności, co najmniej polowa liczby godzin zajęć z przedmiotów z 

zakresu Warsztatu Badacza związana jest z zajęciami aktywizującymi uczestników – prowadzonymi w 

trybie warsztatowym, laboratoryjnym, seminaryjnym lub projektowym.  

3) Zaliczenia zajęć lub innej zorganizowanej formy aktywności (szkoła letnia, seminarium/ 

warsztaty dla doktorantów itp. ) na innej uczelni – krajowej lub zagranicznej lub w innej 

instytucji – krajowej lub zagranicznej. W tej formie można zdobyć nie więcej niż 5 ECTS; 



4) Uznanie efektów uczenia się osiągniętych przez doktoranta w inny sposób – w wyniku 

kształcenia poza formalnego (poza systemem szkolnictwa wyższego i nauki) lub uczenie się 

nieformalnego – za równoważne efektom osiąganym na zajęciach znajdujących się w ofercie 

programowej dla doktorantów realizujących kształcenie w Szkole. W tej formie można zdobyć 

nie więcej niż 5 ECTS;  

5) Zaliczenia zajęć z poziomu studiów magisterskich lub jednolitych w PW lub innej uczelni, 

niezbędnych do uzupełniania wiedzy związanej z tematem prowadzonych przez doktoranta 

badań. W tej formie można zdobyć nie więcej niż 3 ECTS;  

6)  Zaliczenia zajęć z poziomu studiów inżynierskich lub licencjackich w PW lub innej uczelni, 

niezbędnych do uzupełnienia wiedzy związanej z tematem prowadzonych przez doktoranta 

badań. W tym przypadku konieczne jest wykazanie, że wiedzy tej nie można uzyskać w inny 

sposób. W tej formie można zdobyć nie więcej niż 2 ECTS.  

 

Uzyskano też zapisy ułatwiające odbycie praktyk 

 

Doktorantów realizujących doktoraty wdrożeniowe obowiązują wszystkie przepisy niniejszego 

Regulaminu, z następującym zastrzeżeniem: 

1. Praktyki dydaktyczne mogą być realizowane w formie: 

1) Samodzielnego prowadzenia zajęć dydaktycznych;  

2) Współprowadzenia zajęć dydaktycznych 

3) Wsparcia dla nauczyciela akademickiego prowadzącego zajęcia dydaktyczne w ich 

przygotowaniu:  

a. przygotowanie materiałów wykładowych, 

b. przygotowanie stanowisk pomiarowych, 

c. opracowanie ćwiczeń w wersji zdajnej, 

d. opracowanie instrukcji laboratoryjnej, 

e. współprowadzenie fragmentów zajęć.  

4) opieki nad praktykantami w zakładzie pracy doktoranta wdrożeniowego (poświadczona 

przez osobę uprawioną do reprezentowania podmiotu i zawierająca informację o obciążeniu 

czasowym doktoranta); 

5) opieki nad dyplomantami (pomoc w badaniach, przygotowanie publikacji 

etc.);(poświadczona przez osobę uprawioną do reprezentowania podmiotu i zawierająca 

informację o obciążeniu czasowym doktoranta); 

6) koordynacji wizyt studyjnych studentów w zakładach pracy doktorantów wdrożeniowych 

(poświadczona przez osobę uprawnioną do reprezentowania podmiotu i zawierająca 

informację o obciążeniu czasowym doktoranta). 

7)  

Podsumowując 

1. Warunkiem ukończenia Szkoły jest: 

1) Zaliczenia szkolenia BHP na pierwszym semestrze kształcenia; 

2) Uzyskanie wszystkich efektów uczenia się określonych w §3 ust. 3; 

3) Uzyskanie podczas kształcenia minimum 27 ECTS w sposób określony w §4 ust. 5 i 6; 

4) Zaliczenie przedmiotu Metodologia prowadzenia zajęć dydaktycznych w wymiarze 

minimum 3 ECTS i 45 godzin; 

5) Zaliczenie przedmiotów z zakresu Warsztatu Badacza dających minimum 5 ECTS;  

6) Uzyskanie minimum 15 ECTS z grupy zajęć specjalistycznych w tym:  

a) Minimum 7 ECTS za zajęcia z zakresu reprezentowanej dyscypliny naukowej; 

b) Minimum 4 ECTS za zajęcia z zakresu innych dyscyplin naukowych; 

7) Uzyskanie minimum 6 ECTS za zajęcia prowadzone w języku angielskim; 

8) Zaliczenie co najmniej 60 godzin seminarium doktoranckiego;  

9) Realizacja 105 godzin praktyki dydaktycznej; 

10) Złożenie rozprawy doktorskiej.  

 

Po prezentacji nadszedł czas na zadawanie pytań.  



Głos zabrał Wojciech Piątkiewicz, który poruszył kwestię uwzględniania ankietyzacji doktorantów 

prowadzących i współprowadzących zajęcia. Krystian Jędrzejczak zadeklarował, że poruszy tą kwestię 

nad pracami przy nowym regulaminie.  

 

Na pytanie Jacka Kostrzewy dotyczące wymagań programowych (koniecznych do zrealizowania na I 

roku) dla doktoranta, który byłby na II roku, Krystian Jędrzejczak odpowiedział, że szkolenia BHP i 

Metodologia mogą być zaliczone w formie decyzji indywidualnej Dyrektora Szkoły.  

 

Pytanie Jacka Kostrzewy zapytał o warsztat badacza i wymagania. Zostało stwierdzone, że należy 

wyrobić 5 ECTSów z 9 możliwych do zdobycia w ramach realizacji przedmiotów. Resztę można 

zaliczyć szkołą letnią, coursera itp.: Od 1 października Warsztat Badacza to będzie grupa przedmiotów, 

która niekoniecznie musi być prowadzone przez CZIITT.  

 

Adrian Kopytowski nawiązał jeszcze do ankietyzacji, doktoranci będą podlegać procesowi ankietyzacji. 

W związku z tym niedługo powstanie taki zespół. Doktoranci nigdy nie mogą być traktowani tymi 

samymi kryteriami co profesorowie. Zwrócił uwagę Przewodniczącego jak i Zarządu na kwestie, które 

będą się pojawiały.  

 

W kolejnym pytaniu Jarosław Miller dopytał, jak będzie wyglądało przejście na nowy tryb dla 

doktorantów starego trybu. 

 

Krystian Jędrzejczak odpowiedział, że planowane jest przygotowanie w najbliższych miesiącach 

zestawienia wszystkich przedmiotów, które do tej pory były z Warsztatu Badacza z przypisaniem ich 

efektów. Doktorant mógłby sobie sprawdzić co odbył  i co wyrobił ,a następnie mógłby zadecydować 

czy chce przejść na nowy tryb. 

 

 

Kolejne pytanie dotyczyło ECTSów. Padła odpowiedź, że : ECTSy zostaną i będzie się liczyło min 27 

ECTSów z całości. 27 jest mniejsze niż jakakolwiek Szkoła do tej pory. Przewodniczący RDPW 

poinformował również, że plan zostanie oficjalnie zatwierdzony przez Senat i wtedy zostanie 

opublikowany w ostatecznej formie, którą przegłosuje Senat.  

 

 

Jarosław Miller dopytuje co jeśli został zrealizowany przedmiot, który teraz nie wpisuje się w plan 

kształcenia?  

 

Krystian Jędrzejczak odpowiedział, że będzie można wystąpić z zapytaniem. Jak Komisja Kształcenia 

zaopatruje się na ten przedmiot i co by mogła podciągnąć w ramach tego przedmiotu względem nowych 

efektów uczenia się. Jacek Kostrzewa postuluje jeszcze aby Zarząd RDPW przypilnował/ miał realny 

wpływ na to aby te 15 h współprowadzenia było współprowadzeniem zajęć, a nie prowadzeniem. 

Krystian Jędrzejczak podkreślił, że ważną rolę w uświadomieniu doktorantów będą szkolenia na 

początku października. Dodał również, że nie będzie IPK w formie papierowej. Ten dokument przestaje 

mieć postać dokumentu, będzie częścią I sprawozdania rocznego. Nie będzie konieczności składnia 

ciągle IPK i jego korekt. Będzie on teraz tylko fragmentem jednego ze sprawozdań. W ramach 

sprawozdań będziemy przewidywać co będziemy robić na kolejny semestr, a nie na 4 lata do przodu. 

Ten nowy IPK będzie obowiązywał tylko tych z nowego programu kształcenia.  

 

Po części z pytaniami, Przewodniczący RDPW, poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie 

głosowania za wydaniem pozytywnej opinii na temat programu kształcenia. 

 

 

Anna Czajka zaprosiła do głosowania nr 9 w sprawie wydania pozytywnej opinii na temat programu 

kształcenia Politechniki Warszawskiej.   

W wyniku głosowania nr 9 w sprawie wydania pozytywnej opinii na temat programu kształcenia 

Politechniki Warszawskiej,  



 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby.15 osób zagłosowało 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 13 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 2 

 

Tym samym pozytywnie został zaopiniowany program kształcenia PW.  

 

Ad 25. 

 

Krystian Jędrzejczak poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowiska.  

 

Zgłosił się Cendrowski Piotr – kandydat Inżynierii Chemicznej i Procesowej 

 

Wydział Fizyki – zagłosowanie na kolejnym posiedzeniu.  

 

Kacper Skarżyński – Szkoła Doktorska nr 2.  

Następnie kandydaci zaprezentowali swoje kandydatury. Brak pytań z sali. 

 

 

Krystian Jędrzejczak prosi Komisję Skrutacyjną o przeprowadzanie 2 głosowań na pełnomocnika 

doktorantów w jednostkach, w których nie ukonstytuował się Samorząd Doktorantów (Wydział: 

Inżynierii Chemicznej i Procesowej oraz Szkoła Doktorska nr 2) 

 

Anna Czajka zaprasiła do głosowania nr 10 w sprawie wyboru Kacpra Skarzyńskiego na pełnomocnika 

doktorantów w Szkole Doktorskiej nr 2  

 

W wyniku głosowania nr 10 w sprawie w sprawie wyboru Kacpra Skarzyńskiego na pełnomocnika 

doktorantów w Szkole doktorskiej nr 2. 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby.16 osób zagłosowało 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 15 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

Tym samym Kacper Skarżyński został pełnomocnika doktorantów w Szkole Doktorskiej nr 2 na 

kadencję 2022.  

 

Anna Czajka zaprosiła do głosowania nr 10 w sprawie wyboru Piotra Cendrowskiego  na pełnomocnika 

doktorantów na Wydziale Inżynierii Chemicznej i Procesowej 

 

W wyniku głosowania nr 10 w sprawie w sprawie wyboru Piotra Cendrowskiego  na pełnomocnika 

doktorantów na Wydziale Inżynierii Chemicznej i Procesowej 

 

Uprawnionych do głosowania było 25 osoby.17 osób zagłosowało 

W wyniku głosowania było:  

Głosów „ZA”- 16 

Głosów „PRZECIW”-  0 

Głosów „WSZTRZYMUJĄCYCH”- 1. 

 

Tym samym Piotr Cendrowski został pełnomocnika doktorantów na Wydziale Inżynierii Chemicznej i 

Procesowej na kadencję 2022.  

 

Ad 26. 



 

Urszula Michalczuk przypomniała, że zgodnie z regulaminem wybrani przedstawiciele mają miesiąc na 

wybranie innych doktorantów, do ewentualnie większego składu do ciał kolegialnych, różnych na 

wydziałach, komisji itp. Regulamin zobowiązuje ich do tego. Chodzi głównie o Komisje Stypendialne. 

Przedstawiciel też sobie może kogoś dobrać do pomocy i wtedy samodzielnie kogoś upoważnia.  

 

Adrian Kopytowski pogratulował wszystkim wybranym. Przypomina również, że w najbliższym czasie 

trzeba będzie zrobić kolejne posiedzenie: WRD Fizyki, Komisje Senackie, Komisje Rektorskie. Będą 

do ciała w pierwszej kolejności, pilnie potrzebujące obsadzenia przez RDPW.  

 

Paulina Kruk- Fura zapowiedziała planowaną całodniową dyskusję panelową w ramach IDUBu 

odnośnie reformowania programów, które są obecnie prowadzone w ramach tego finansowania. W 

związku z tym dobrze by było, na kolejnym posiedzeniu przedyskutować, co jako doktoranci w życiu 

publicznym i w ramach tego IDUBu zrobić. W ramach tej dyskusji panelowej reprezentantem jest 

Paulina Kruk-Fura, w ramach Komitetu Sterująceg. Deklaruje, że nadal wyraża chęć pełnienia tej 

funkcji.  

 

Ad 27.  

 

Przewodniczący RDPW zamknął  Posiedzenie  Rady Doktorantów Politechniki Warszawskiej  

 


